
Protokol Nr 4/2011 

z posiedzenia Komisji Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa 


w dniu 19 maja 2011 r. 


Posiedzenie rozpoczttto 0 godz. 16.00 

Lista obecnosci i projekt porzqdku obrad stanowi '1. zal'1.cznik do protokolu. 
W posiedzeniu udzial brali : 
1.Burmistrz Toszka Pan Grzegorz Kupczyk 
2.Z-ca Burmistrza Pani Zdzislawa Mrozek 
3.Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Porttbska 
4.P.o Kierownika ZOPO Pani Cecylia Cieslik 
5 .Radca Prawny Pan Andrzej Malski 
6.Mieszkancy 
Przewodnicz'1.cy Komisji Pan Marcin Kwasniok powital zebranych i przedstawil 
projekt porz'1.dku posiedzenia. 
Pan Przewodniczy zaproponowal , aby na wstttpie do porz'1.dku obrad wniesc 
uzupelnienie, polegaj'1.ce na udzieleniu giosu mieszkankom Gminy. 
Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyjttli porz'1.dek obrad wraz z 
zaproponowanym uzupelnieniem. 

Ad.1 
Mieszkanka Gminy , ktora jest rodzicem dziecka UCzttszczaj'1.cego do szkoly 

zwrociia sitt 0 wyjasnienie : czym motywowana jest likwidacja stolowek 

szkolnych? 

Kolejna mieszkanka bttd'1.ca kuchark'1. w SP w Toszku zwrocila sitt z prosb'1. 

o nielikwidowanie stolowek szkolnych.Posiiki dla dzieci S'1. przygotowywane 

tego samego dnia i nie zawieraj'1. konserwantow.Koszt ob iadu dla rodzicow to 

kwota 2,5 zU wsad do kotla /. Obiady cateringowe na pewno bttd'1. drozsze. 

Szkoly w Gliwicach po roku czasu odstqpily od cateringu .Likwidacja tTzech 

etatow I w tym sprz'1.taczka i intendent I w skali roku to niewielka kwota 

oszczttdnosci. 

Burmistrz Toszka poinformowal , ze koszt i jakosc pos ilku nie ulegnie zmianie. 

Ponadto Burmistrz zaproponowal zalozenie dzialalnosci gospodarczej i 

przygotowanie posilkow dla szkol na zlecenie I po wygranym przetargu I . 

Mieszkanki Gminy podzittkowaly za wysluchanie. 


http:bttd'1.ca
http:polegaj'1.ce
http:Przewodnicz'1.cy
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Ad.1 
I I Projekt uchwaly w sprawie : przeprowadzenia konsultacji z mieszkancami 

jednostek pomocniczych Gminy Toszek projektow uchwal Rady Miejskiej 
w Toszku w sprawie nadania statutow jednostkom pomocniczym Gminy 
Toszek 

Sekretarz Gminy poinformowala , ze w/w projekt byl juz szczegolowo 
omawiany przy zatwierdzaniu do konsultacji. Konsultacj e trwaly do dnia 
19.05 br i jak do tej pory nie wplyn~la zadna uwaga dotyczqca tresci uchwaly. 
21 	Projekt uchwaly w sprawie : zmiany uchwaly dotyczqcej zarzqdzenia poboru 

w drodze inkasa podatku rolnego , podatku od nieruchomosci i podatku 
lesnego od osob fizycznych oraz zasad wynagradzania za inkaso na terenie 
solectw 

Zmiana dot. uaktualnienia inkasentow 0 nowo wybranych sottysow. 
31 	Projekt uchwaly w sprawie : regulaminu konkursu na kandydata na 

stanowisko dyrektora samorzqdowej instytucj i kultury , Centrum Kultl.lry 
"Zamek w Toszku" oraz powolania komisji konkursowej. 

Wyjasnien do przygotowanego projektu udzielal Radca Prawny Pan Andrzej 
Malski .W wyniku dyskusji Komisja zaproponowala : 
- w § 6 ust.l b - zmienic zapis na " dotychczasowe osiqgni~cia w dziedzinle 

kultury, tub na podobnym stanowisku w instytucji kultury" 
- w § 8 ust.4 zapis : W razie stwierdzenia okolicznosci dyskwalifikujqcych 

kandydata na stanowisko Dyrektora Centrum K ultury "Zamek w Toszku 
I np. przedloZyl falszywe dokumenty , oswiadczenie nieprawdy lub inne I 
nie powierza si~ stanowiska , a do konkursu dopuszcza s i ~ 2 w kolejnosci 
kandydata , ktory uzyskal najwi~kszq liczb~ punktow 

- w ogloszeniu 0 konkursie umiescic zapis : wymagane doswiadczenie 
menadzerskie 

Proponowane zmiany obejmowac b~dqrowniez "Arkusz oceny kandydata" 
Do skladu Komisji konkursowej zaproponowano : 
I .Burmistrza Toszka - Pana Grzegorza Kupczyka 
2 .Z-c~ Burmistrza - Paniq Zdzislaw~ Mrozek 
3 .Radc~ Prawnego - Pana Andrzej a Malskiego 
4.Przewodniczqcego Komisji Oswiaty i Kultury - Pana Adama Koniecznego 
5.Przewodniczqcego Komisj i Budzetu , Rozwoju i Rolnictwa - Parra Marcina 

Kwasnioka 
41 	Projekt uchwaly w sprawie : zamiaru zmiany statutu Centrum Kultury 

"Zamek w Toszku" w cz~sci dotyczqcej zakresu dzialania i lokalizacji 
fil ii oraz punktow bibliotecznych 

W zwiqzku z w /w projektem uchwaly Radca Prawny Pan Andrzej Malski 
poinformowal 0 mozliwosci zalecenia przez organ nadzoru prawrrego 
Wojewody Slqskiego dokonania rozlqczenia Bibliotek od Centrum K ultury. 
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Taka proba juz by1a przy poprzedniej zmian ie statutu . 
Do uchwa1y wymagane jest uzasadnienie. 
Radni do uzasadnienia podali nast((pujqce argumenty wynikte podczas 
konsultacji na zebraniach wiejskich / oprocz solectwa Paczyna / : 
- spadek , a wr((cz brak zainteresowania czytelnictwem 
- nie zglaszano potrzeby funkcjonowania fi li i oraz punktow bibliotecznych 
5/ Projekt uchwa1y w sprawie : odwo1ania Skarbnika Gminy 
Burmistrz poinformowa1 , ze Pani Kazimiera Drewniak zlozyla rezygnacj (( 
ze stanowiska Skarbnika Gminy. 
6/ Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 
W zwiqzku ze zmian'1. ustawy 0 zlobkach - zlobek w Pyskowicach wypowiedzia1 
wykonywanie rehabil itacji dzieci niepelnosprawnych.Dzi((ki staraniom 
Kierownika OPS znaleziono w Strzelcach Opolskich ZOZ , ktory t'1. rehabilitacj(( 
przeprowadzi.W zwi'1.zku z powyzszym w Dz. 853 rozdz. 85305 nalezy 
zmniejszyc wydatki 0 kwot(( 14.080 , a zwi((kszyc wydatki w Dz. 85 1 rozdz. 
851 95 0 t(( kwot(( , ktora b((dzie przeznaczona na pokrycie kosztow rehabilitacji . 
7/ Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 
Projekt dotyczy przeznaczenia kwoty w wysokosci 767,95 zl / wp1ywy z tytulu 
odszkodowania za mienie zniszczone w trakcie w1amania / na zakupy biez'1.ce w 
Szkole Podstawowej w Kotulinie. 
8/ Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow pochodz'1.cych z wpiywow za wynajem 
pomieszczen w wysokosci 7.600 zl na remont stolowki szkolnej w Gi mnazj um. 
W trakcie dyskusj i radni zasugerowali , aby wyjasnic : czy srodki te b((d'1. 
przeznaczone na remont sto1owki , czy kuchni. 
W odpowiedzi na w/w sugesti(( Pani Cecylia Cieslik poinformowala , ze zgodnie 
z pismem Dyrektora placowki srodki b((d'1. przeznaczone na skucie zmrusza1ego 
i wilgotnego tynku , pomalowanie scian impregnatem przeciwgrzybicznym , 
po1ozenie warstwy izolacyjnej podtynkowej oraz nalozenie tynku i plytek 
ceramicznych w sto1owce szkolnej . 
9/ Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 20 11 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 13 .580 zl / dotacja z 
Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach / na dofinansowanie zadania pn. Profil aktyka zdrowotna dzieci 
real izowana w trakcie wyjazdu srodrocznego / zielone szkoly / w roku szkolnym 
20 1012011 .Z dofinansowania korzysta 65 dzieci , z tego : 
11 dzieci po 400 zl i 54 dzieci po 170 zl 
10/ Projekt uchwa1y w sprawie : zmian w budZ cie Gminy Toszek na rok 20 11 
Projekt dotyczy przeznaczenia srodkow w wysokosci 25.000 zl na pokrycie 
kosztow akcji pozarniczej na terenie Toszka 
B urmistrz poinformowa1 , ze ca1osciowy koszt przeprowadzenia akcji zostanie 
przedstawiony na Sesji Rady Miejskiej. 

http:biez'1.ce
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111 Projekt uchwaiy w sprawie : zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
Gminy Toszek na lata 2011-2017 

Projekt uchwaiy dotyczy dostosowania w/w wymienionej uchwaiy do wczeSniej 
podj((tych uchwai. 
121 Projekt uchwaiy w sprawie : przyj((cia i wprowadzenia do real izacj i 

Programu Aktywnosci Lokalnej I PAL I w ramach projektu systemowego 
na rok 201 1 na r91{~ pn. "Aktywny rozwoj zawodowy - szans'\. na 
sukces" (f-ve-i, 

Projekt dotyczy przyj((cia i wprowadzenia do realizacji PAL dla mieszkancow 
budynku komuna1nego 0 charakterze socjalnym , ktorzy S'l: 
- zagrozeni wykluczeniem spoiecznym lub juz s'\. wykluczeni z powodu 

bezrobocia 
- funkcjonuj '\.cy w rodzinach wykazuj'lcych niewydo lnose spoleczn'l 
- w wieku aktywnosci zawodowej 
- korzystaj'l ze swiadczen OPS w Toszku 
Finansowanie projektu zakiada udziai srodk6w gminy w wysokosci 10,5% 
wartosci projektu I 10.883,04 zl - zaplanowane w budzecie OPS I Pozostala 
cz((se fi nansowana jest ze srodk6w Unii Europejskiej w ramach Europejskiego 
Funduszu Spoiecznego. 

Ad.2 
W wyniku dyskusji nad projektem uchwaiy do konsultacj i w sprawie : 
I I ustalenia opiat za swiadczenia w przedszkolu publicznym prowadzonym 

przez Gmin(( Toszek zaproponowano : 
§ 2 ust.3 - opiat(( za swiadczenia w czasie przekraczaj 'lcym 5 godzin dziennie 

obejmuj'lce zaj((cia wymienione w ust. 2 wynosi 1,50 zl 
I giosowanie : za - 7 ; przeciw - 0 ; wstrzymal si(( od giosu - 1 I 

§ 2 ust.4 - Dzieci UCz((szczaj'lce do przedszkola mog'l brae udzial w zaj ((ciach 
dodatkowych swiadczonych przez przedszkole ponosz'l stosown'l 
opiat(( 

§ 3 ust. 4 - 4 zl I giosowanie : za - 7 ; przeciw - 0 ; wstrzymal si(( od glosu - 1 I 
§ 4 ust. 1 I myslnik 2 I - trzecie i kolejne dziecko korzysta ze swiadczen 

nieodpiatnie 
21 	ustalenia odplatnosci za swiadczenia w oddzialach przedszk01nych przy 

szkoiach podstawowych prowadzonych przez Gmi n(( Toszek 
zaproponowano : 

§ 2 ust. 3 - oplata za swiadczenia w czasie przekraczaj'lcym 5 godzin dziennie 
obejmuj'lcego zaj((cia wymienione w ust. 2 wynosi 1,50 zl 
I giosowanie : za - 7 ; przeci w - 0 ; wstrzymai si(( od glosu - 1 I 

§ 2 ust. 4 - Dzieci UCz((szczaj'lce do oddziaiu mog'l brae udzial w zaj((ciach 
dodatkowych swiadczonych przez oddzial ponosz'lc stosown'l 
oplat(( 

http:funkcjonuj'\.cy
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§ 3 ust. 4 - 4 zl 1glosowanie : za - 7 ; przeciw - 0 ; wstrzymal si~ od glosu - 1 1 
§ 4 ust. 1 1 myslnik 2 1 - trzecie i kolejne dziecko korzysta ze swiadczen 

nieodplatnie 

Ad.3 
al Sekretarz Gminy Pani Malgorzata Por~bska poinformowala 0 toku 
post~powania z wnioskiem NZOZ "PULS" w sprawie przeprowadzenia 
szczepien dzieci z rocznikow 2004 i 2005 przeciwko meningokokom. 
Liczba dzieci z w/w rocznikow wynosi 154 dzieci 1wg. ewidencji ludnosci 1 
Koszt szczepienia dzieci najtanszq szczepionkq 0 cenie 72 zl wynosi 1 ] .088 zl 
Koszt szczepienia dzieci szczepionk:q drozszq to 17.11 4,02 zl . 
Gdyby real izowano program w roku 2012 : przy za10zeni u , ze pod uwag~ 
zosta1yby wzi~te dzieci z rocznikow 2004 , 2005 , 2006 1+ 86 dzieci 1 
i przy za10zeniu kosztu szczepionki 120 zl brutto - koszt szczepien moglby 
wyniesc ok. 25.000 zl .Decyzj~ 0 zamiarze przystqpienia do przeprowadzenia 
szczepien b~dzie mozna podjqC np. przy przygotowywaniu projektu budzetu na 
rok 2012. 
bl Czlonkowie Komisji zapoznali si~ z pismem Towarzystwa Przyj aciol Ziemi 
Toszeckiej w sprawie wsparcia finansowego Swi ~ta Muzyki - cyklicznej w 
wysokosci 2.400 zl . 
Komisja budzetowa jednoglosnie 18 - za 1przychylila si ~ do prosby 
Towarzystwa Przyjaciol Ziemi Toszeckiej i zaproponowala , aby w /w srodki 
zostal:y przekazane przez Centrum Kultury z kwoty , ktora zostala wplacona po 
n Zlocie Zlotej Kaczki . 

Ad.4 
Przewodniczqcy Komisj i poinformowal , ze pisma Dyrektorow placowek 
oswiatowych Sq do wglqdu w Biurze Rady Miejskiej./ zai. do protokolu 1 
Pan Kwasniok odczyta1 pismo Zwiqzku Nauczycielstwa Polskiego Zarz<:\:d 
Oddzialu w Toszku w sprawie redukcji etatow pracownik6w niepedagogicznych 
placowek oswiatowych 1zal . do protokolu 1 . 
Burmistrz w swojej wypowiedzi podkreslil , ze na spotkaniu z Dyrektorami 
placowek oswiatowych nie padio siowo 0 zwolnieniu - okreslilismy jedynie 
]iczb~ etatow. 
Z-ca Burm istrza dodaia , ze art.5 pkt 7 ustawy 0 systemie oswiaty stwarza 
mozliwosc utworzenia Zespolu Obslugi Placowek Oswiatowych.Taki ZespOf 
istnieje , poszukiwania oszcz~dnosci poszly w tym kierunku.Ponadto zrobiono 
rozeznania w podobnych placowkach oswiatowych .Np szkola w Brzezince do 
ktorej ucz~szcza 324 dzieci zatrudnia 1 sekretark~ i na 3/4 etatu ksi~gowq. 
Zrobiono takze rozeznania co do powierzchni sprzqtania - mozna zatrudnic t~ 
samq liczb~ osob -zmniejszajqc etaty. 
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Zamiast prowadzenia kuchni - catering - zaproponowano Paniom z kuchni , aby 
za!ozyly wlasne firmy i wykonywaly uslugi dla gminy. 
Burmistrz dodal , ze jezeli kalkulacja cateringu b~dzie zbyt wysoka - to do niej 
nie przystqpimy. 
Z-ca Burmistrza podkreslila , ze uwazano , iz rozmowy z Dyrektorami przyniosGt 
jakis owoc - nie mamy wplywu na nieprawidlow informacje. Szczere 
rozmowy mogGt dac jakis wynik , ale spoleczenstwo musi wiedziec , ze obsada 
administracyjna w naszych szkolach jest przedobrzona. 
Burmistrz Toszka wyj asni1 , ze zadne propozycje nie biorGt si(( z niczego . Po 
wizycie w Dobrodzieniu - takiej samej gminie jak nasza okaza10 S1(( , ze 
tam placowki oswiatowe sGtna plusie ok. 300.000 zl, a my dok1adamy prawie 
3 mln .Gmina Pilchowice np. okreslila , ze w klasach b~dzie 32 dzieci.My takich 

rozwiGtzan nie proponuj emy.Subwencja powinna wystarczyc na dzialalnosc 
placowek oswiatowych .Dobrze by by10 , aby dotacja z Gminy zmniejszyla si~ 
przynajmniej do polowy.Na dzien dzisiejszy brakuje srodkow na remonty 
placowek. 

Ad.6 
Pan Krystian Cedzich poinformowal , 0 niedroznym rowie melioracyjnym za 
mostem kolo przepompowni w Boguszycach .Potok po opadach deszczu idzie w 
odwrotnym kierunku - po kolejnych opadach moze zalac mieszkancow. Radny 
zaproponowal dzialania zapobiegawcze. 
Pan Janusz Konopka poinformowal 0 wywalonym azbescie w zagajniku przy 
drodze Kasztanowej w Pluzniczce. 
Z-ca Burmistrza poinformowala, ze opracowywany jest program usuwania 
azbestu.Zgodnie z przepisami azbest powinien zostac usuni((ty przez osob~ ktora 
jest wlascicielem nieruchomosci 

PrzewodniczGtcy Komisji poinformowal , ze sprawozdanie z wykonania budzetu 
Gminy Toszek za rok 2010 zostanie omowione na kolejnym posiedzeniu. 

Po wyczerpaniu porzGtdku obrad PrzewodniczGtcy Kom isj i podzi~kowal 

zebranym za udzia1 i zakonczy1 posiedzenie 0 godz. 19.30 

pr0r1~~wala prZeWOd~y Komisji 

Dor~cha MarciStwasniok 

http:polowy.Na
http:dzieci.My

